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Van: Commissie Ruimte
Verzonden: dinsdag 23 januari 2024 09:49
Aan: Commissie Ruimte
Onderwerp: Verkeersveiligheid  rondom N307 Woeste Hoogte

 

Van:    
Verzonden: maandag 22 januari 2024 15:57 
Aan: Statengriffie <statengriffie@noord‐holland.nl> 
Onderwerp: Verkeersveiligheid rondom N307 Woeste Hoogte 
 
Geachte Statenleden Noord‐Holland 
 
Hierbij de update in relatie tot de verkeersveiligheid t.h.v. De Woeste Hoogte te Broekerhaven/Bovenkarspel. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
Hoogkarspel  
 

Van:    
Verzonden: maandag 22 januari 2024 13:59 
Aan: 'Gemeente Stede Broec' <Gemeente@stedebroec.nl> 
Onderwerp: RE: Zaaknummer:   Communicatie rondom N307 Woeste Hoogte 
 
Geachte heer Kok, 
 
Ik wil u danken voor de toezending van dit bericht. 
Het stemt mij tevreden dat aan dit probleem aandacht wordt besteed en naar een oplossing wordt toegewerkt. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
 

 Hoogkarspel 
 

 
 

Van: Gemeente Stede Broec <Gemeente@stedebroec.nl>  
Verzonden: maandag 22 januari 2024 13:27 
Aan:   
Onderwerp: Zaaknummer:   Communicatie rondom N307 Woeste Hoogte 
 

Geachte heer Baas,  
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Nadat wij elkaar gesproken hebben over de verkeerssituatie op de N307 ter hoogte van “De Woeste Hoogte” hebben 
wij overleg gehad met vertegenwoordigers van de provincie. 
In dit gesprek hebben wij alle problemen en wensen met betrekking tot de N307 tussen de rotonde bij de Florasingel en 
industrieterrein Schepenwijk besproken.  

Vanuit de provincie zijn een aantal mogelijke oplossingen besproken. Een deel hiervan zijn maatregelen die op relatief 
korte termijn gerealiseerd kunnen worden. Hierover is de provincie in overleg met onder andere de verkeerspolitie. 
Zodra hier meer duidelijkheid over is, zullen wij door de provincie op de hoogte worden gebracht. Ook wordt 
onderzocht welke mogelijke oplossingen er zijn die op langere termijn kunnen worden gerealiseerd. Hierbij wordt 
gedacht aan grotere infrastructurele maatregelen.  

Op dit moment is er nog niet meer duidelijkheid over de mogelijke maatregelen. Wij zullen op korte termijn weer verder 
afstemmen met de provincie en zullen zeker proberen om de kortetermijnoplossingen te bespoedigen. Zodra duidelijk is 
hoe de mogelijke oplossingen op korte en langere termijn eruitzien, volgt communicatie naar omwonenden en 
weggebruikers.  

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

Met vriendelijke groet.  

 
Gemeente Stede Broec 




